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Programme goals:
 
 
The Small Activities Programme supports local initiatives aimed at developing income generating activities among rural population to improve socio-economic status of the most vulnerable groups of the population and develop civil society in rural areas. 
The SAP should also be able to serve as a model for other local projects and as an engine for new development. 

The Programme is open to registered non-governmental organisations from Kyrgyzstan and Tajikistan. 

Programme Criteria: 

Proposed projects:

· must be based on a small scale local initiative originating in the community or agency involved; 

· must be implemented using local goods and materials; 

· must be targeted at a clearly defined group of people who are actively involved in it and prepared to contribute what they can to its implementation (money, labour, materials or land); 

· must be sustained by local population once complete; 

· may not take the form of a one-time action (such as a conference, a seminar or an exhibition) or a form of charity (such as supplying food or medical aid) or constitute a gift or part of an election campaign; 

· is not meant as emergency aid, except as a stopgap to more permanent solutions; 

· is not meant to cover the re-incurring costs (municipal expenses, rent payments, salaries, gasoline, Xerox paper, etc.) 
· may not be part of a project or programme belonging to another development agency, or of a larger project split into different small activities.
Submitting an application 
 
Organisations in Kyrgyzstan and Tajikistan wishing to obtain funding under the Embassy’s “Small Activities Programme” can submit their project proposals in English or Russian, no later than March 31, 2010, to the Astana Office of the Embassy of the Kingdom of the Netherlands at the following address:
 
Attn: Project Officer
Embassy of the Kingdom of the Netherlands
62, Kosmonavtov str., 3rd floor 
Astana 010000

Republic of Kazakhstan

 
Tel: +7  7171 555 456  
e-mail: AST@minbuza.nl
Applications must include the following information:
1. The Project
The project description should indicate the problem and how the activity will contribute to the solution:
· name, location, and duration of the activity
· background, context, relevance and unique contribution of the proposed project and motivation/rationale behind involvement of the applying organisation
· aim(s) and objectives, expected results and performance indicators
· target group(s) and beneficiaries
· activities (type, timetable, required inputs, staff) 
· risks (likelihood, impact and management) and assumptions
· monitoring/evaluation 
· sustainability (how the project will be supported after the end of the grant) 
· if previous funding from the Dutch Embassy was received, indicate project title and activity number
2. The Applicant 

The information about the applicant should clarify why the organisation is the right choice for conducting the activity

· name, contact information (postal address, telephone, fax, e-mail, etc.) and bank details of applying organisation 
· copy of the applicant’s registration certificate
· name and contact information of project manager
· track record in local initiatives or income generating activities
3. The Budget

The budget should clarify how the requested funds will be used to conduct the activity (the maximum preferred contribution is EUR 25,000 per project.  No additional contribution for the same project is possible. The maximum preferred duration of project is 12 months).
· detailed budget by activity (sub-activity), including amount applied for and contributions from other sources 
In case the application is granted, the amount awarded will be transferred to the applicant’s bank account once the contract is signed, in accordance with the signed contract. Financial statement including all recipients and a final report should be submitted to the Embassy once the grant is spent.   

The Embassy reserves the right to assess expenditures and inspect project activities at any time. 
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Цели программы:
 
 
Программа малых грантов поддерживает местные инициативы, направленные на улучшение социально-экономического положения наиболее уязвимых слоев населения и развитие доходоприносящей деятельности и гражданского общества в сельских регионах. 
Проекты, осуществляемые в рамках данной программы, должны служить образцом для других местных проектов и являться двигателем процесса развития. 
В программе могут участвовать зарегистрированные неправительственные организации из Кыргызстана и Таджикистана. 

Цели программы: 
Представляемые к финансированию проекты:

· должны основываться на инициативе, исходящей от местного населения или организации-соискателя;

· должны осуществляться с использованием местных товаров и материалов; 

· должны быть нацелены на четко определенную группу людей, активно задействованных и готовых внести посильный вклад в реализацию проекта (в форме денежных, трудовых, материальных или земельных ресурсов); 

· должны быть устойчивы по завершении гранта в обязательном порядке; 

· не могут быть разовой акцией (как, например, конференция, семинар или выставка), благотворительной акцией (предоставление пищевых продуктов или медикаментов), тогда как выделенный грант не может быть использован на приобретение подарка или проведение избирательной кампании; 

· не предназначены для разрешения экстренных ситуаций (если только они не являются временным решением более долгосрочного решению); 

· не рассчитаны на покрытие текущих расходов (коммунальных расходов, оплаты аренды, выплаты зарплат, приобретения ГСМ, канцелярских товаров и т. д.); 

· не должны являться частью проекта или программы другого агентства по развитию или более крупного проекта, разбитого на малые части. 

Правила подачи проектных заявок 
 
Организации в Кыргызстане и Таджикистане, заинтересованные в финансировании проектов в рамках Программы малых грантов могут подавать проектные заявки на английском или русском языке не позднее 31 марта 2010 г. в астанинский офис Посольства Королевства Нидерландов:
Вниманию: Координатора по проектам

Посольство Королевства Нидерландов

мкрн. Чубары, ул. Космонавтов 62, 3й этаж

г. Астана, 010000

Республика Казахстан 
 
тел: +7  7172 555 456  
e-mail: AST@minbuza.nl
Заявка должна содержать следующую информацию: 
1. Проект
Проектное предложение должно включать описание проблемы и вклад проекта в ее решение: 
· Название, география охвата и продолжительность проекта 
· Историческая справка, контекст, актуальность и уникальность представляемого проекта и мотивация для вовлечения в деятельность организации-соискателя
· Цели и задачи, ожидаемые результаты и показатели результативности и эффективности
· Целевые группы и бенефициары
· Мероприятия (категория, необходимые финансовые, материальные и человеческие ресурсы)
· Риски (вероятность, масштаб и решение) и предпосылки 
· Мониторинг и оценка 
· Устойчивость проекта по завершении гранта
· Если в прошлом организация уже получала финансирование Посольства Нидерландов, указать название и номер проекта
2. Организация-соискатель 

В этом разделе нужно обосновать, почему организация-соискатель наилучшим образом подходит для реализации проекта: 
· название, контактные данные (почтовый адрес, телефон, факс, электронная почта и т.п.) и банковские реквизиты организации-соискателя 
· копия регистрационных документов организации-соискателя
· ФИО и контактные данные руководителя проекта 
· прошлый опыт участия в местных инициативах и проектах, направленных на развитие доходоприносящей деятельности  
3. Бюджет
При составлении бюджета следует указать расход запрашиваемых средств для проведения мероприятий (рекомендуемая максимальная сумма бюджета одного проекта составляет 25 000 евро. Дополнительное финансирование одного и того же проекта не предусмотрено. Рекомендуемая максимальная длительность проекта – 12 месяцев):
· детальный бюджет по каждому мероприятию, в т.ч. суммы, запрошенные или полученные из других источников. 
В случае одобрения заявки на получение гранта средства будут переведены на банковский счет организации-соискателя после подписания контракта. По окончании проекта грантополучатель должен предоставить полный финансовый отчет по использованным средствам. 


Посольство оставляет за собой право в любое время провести оценку расходов и инспекцию деятельности по проекту.  


	
	


